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      Аннотация

    
        
          Рассмотрен вопрос обеспечения огнестойкости и огнесохранности железобетонных конструкций. В РФ для расчета сталежелезобетонной конструкции на огневое воздействие существует СТО 36554501-006-2006. Описаны 3 методики расчета сталежелезобетонного перекрытия на огнестойкость, проведено их сравнение. Рассмотрены 3 модели перекрытий с различными параметрами для выявления соответствующих зависимостей и создания алгоритма расчета. Выявлены частные коэффициенты для расчета на огневое воздействие по европейским нормам на территории РФ.
        

        
          The issue of fire resistance and fire safety of reinforced concrete structures is considered. In the Russian Federation for calculation of composite structures at fire exposure there are a HUNDRED 36554501-006-2006. 3 methods of calculation of a steel-reinforced concrete overlapping on fire resistance are described, their comparison is carried out. 3 models of overlaps with different parameters are considered to identify the corresponding dependencies and to create a calculation algorithm. The particular coefficients for the calculation of fire impact according to the European standards on the territory of Russia are revealed.
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